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Abstract (en)
The method involves providing a signal (S1) showing a reduction of a current power level (PEL) of a generator (12). Another signal (KU) showing
a short circuit interruption is generated based on the former signal. The latter signal is reset after a preset time period. The latter signal is blocked
for a predetermined period of time. A turbine (14) is stopped and started based on the latter signal. A third signal (LAW) showing a load rejection is
generated based on former signal. The turbine is permanently stopped based on the third signal. An independent claim is also included for a device
for controlling a steam power plant.

Abstract (de)
Ein erfindungsgemäßes Verfahren umfasst die Schritte: Bereitstellen (34) eines ersten Signals (S1), welches eine Verminderung der Ist-Leistung
(PEL) des Generators (12) anzeigt, Erzeugen (36) eines zweiten Signals (KU), welches eine Kurzschlussunterbrechung anzeigt, in Abhängigkeit
des ersten Signals (S1), Zurücksetzten (38) des zweiten Signals (KU) nach einer vorbestimmten ersten Zeitspanne (TKU) und Blockieren (38) des
zweiten Signals für eine vorbestimmte zweite Zeitspanne (TSPKU), Stoppen und anschließendes Starten (40) der Turbine (14) in Abhängigkeit des
zweiten Signals (KU), Erzeugen (42) eines dritten Signals (LAW), welches einen Lastabwurf anzeigt, in Abhängigkeit des ersten Signals (S1) sowie
dauerhaftes Stoppen (44) der Turbine (14) in Abhängigkeit des dritten Signals (LAW).
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